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AFSCHEID VAN  
EEN MOOIE SECTOR

Samenwerken, het thema van deze uitgave van 
De Audiciens, heb ik ook gepoogd de leidraad te 
laten zijn van mijn activiteiten de afgelopen 6 jaar 
als voorzitter van de NVAB. Samenwerken binnen 
de NVAB, maar vooral ook in al die gremia die 
onze sector kent én met de stakeholders. Op dat 
samenwerken kijk ik in deze column graag terug.

Eind maart werd ik gevraagd of ik beschikbaar was en raakte alles 
in een stroomversnelling: op 7 april werd ik gekozen en benoemd 
tot gedeputeerde van de provincie Zuid-Holland. Als gevolg 
hiervan moest ik op hele korte termijn vrijwel alle nevenfuncties 
neerleggen, waaronder het voorzitterschap meer van de NVAB. Een 
voorzitterschap waar ik min of meer geleidelijk ben ingerold. Vanaf 
2011ondersteunde ik de NVAB als extern adviseur public affairs, op 
2 juni 2015 werd ik benoemd als interim-voorzitter en dat ‘interim’ 
leidde tot 6 jaar voorzitterschap.

Als voorzitter van de NVAB heb ik in de afgelopen jaren met vele 
partijen samengewerkt: DKA, CvZA, Hoorprofs, StAR, NOAH, 
SPHHM, SEMH, GAIN, AuDidakt, AudiNed, Fenac, NVVS, 
Hoormij, ZN en volgens mij vergeet ik er nu nog een aantal. 
Want dat kenmerkt de hoorbranche wel: een grote versplintering 
in verenigingen en stichtingen, maar ook wel op alle vlakken de 
bereidheid om samen te werken. 

In mijn tijd als voorzitter heb ik op allerlei vlakken nieuwe 
samenwerkingen zien ontstaan. Ik heb de partijen en vooral de 
mensen nader tot elkaar zien komen om verbeteringen te realiseren. 
Een mooi voorbeeld is de dialoogtafel hoorzorg van het ministerie 
van VWS, waar is gesproken over de visie op hoorzorg, over het 
belang om de wachttijd terug te dringen en de ideeën om dat te 
realiseren. En van waaruit het initiatief is ontstaan om door de 
gezamenlijke audicienbedrijven en Hoormij een infographic te 
ontwerpen om de consumenten beter voor te lichten. 

Het belang van tijdige, adequate hoorzorg levert op verschillende 
vlakken gezondheidswinst op. Ook de zorgverzekeraars zien dit 

steeds meer in, tussen hen en onze branche heb ik de afgelopen 
jaren een veel betere dialoog zien ontstaan. Een eye-opener voor 
mij was de speech van Olav Wagenaar op ons 60-jarig jubileum. 
Hij legde daar een link tussen hoorzorg en dementie. In de 
daaropvolgende jaren is dat verband steeds duidelijker geworden. 
Een bevestiging van het belang van wat onze sector doet.

Wat mij zorgen baart, en als scheidend voorzitter mag ik dat vast 
zeggen, is de versnippering. Die is ineffectief. Om bij mijn eigen 
smaldeel te beginnen: de audicienbedrijven zijn verdeeld in twee 
brancheverenigingen en twee collectieven. Mijn oproep aan hen is 
om de koppen bij elkaar te steken om te kijken of zaken zoals de 
aantrekkelijkheid van het vak en de kwaliteitsborging in de sector 
gezamenlijk opgepakt kunnen worden. Maar ook ten aanzien van 
de kwaliteit: we hebben drie gremia die onze eisen bepalen: StAR, 
SPHHM én NOAH. Dat kan vast efficiënter gezamenlijk.

Graag dank ik u allen voor de plezierige contacten en wens ik u veel 
vruchtbare samenwerking want alleen ga je sneller, samen kom je 
verder. Het ga u goed……

Meindert Stolk 
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